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Kommunfullmäktige sammanträdesprotokoll 
2024-06-24 

 
Plats och tid Kulturhuset, måndag 2024-06-24, klockan 18:00 – 18.23 
 
 
Beslutande Kjell Öjeryd, Vänsterpartiet 
 Pia Sjöberg, Socialdemokraterna 
 Magnus Norlund, Moderaterna 
 Maria Broberg, ordförande, Vänsterpartiet 
 Ulrik Thureson, Socialdemokraterna 
 Oscar Öjeryd, Vänsterpartiet 
 Katarina Lövgren, Socialdemokraterna 
 Inger Stenlund, Vänsterpartiet 
 Lilian Holloway, 1:a v ordf, Moderaterna 
 Marita Westlund, Vänsterpartiet 
 Erika F Hedman, Socialdemokraterna 
 Marcus Arvidsson, Centerpartiet 
 Bengt Abrahamsson, Vänsterpartiet 
 Jan Lövgren, Socialdemokraterna 
 Robin Fransson, Vänsterpartiet 
 Lennart Sjöberg, Vänsterpartiet 
 Bo Brydsten, 2:a v ordf, Socialdemokraterna 
  
Tjänstgörande ersättare Alexandra Wermelin, Centerpartiet, tjänstgör för Kristina Axelsson 
 Ann-Marie Fjällström, Socialdemokraterna, tjänstgör för Matz Jonsson 
 Mathias Mattsson, Socialdemokraterna, tjänstgör för Petra Holmlund 
  
 
 
Övriga deltagare Jan Ask, tillförordnad kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Melker Holmberg, nämndsekreterare 
 
Utses att justera Pia Sjöberg (S) och Alexandra Wermelin (C) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
Sekreterare Digital signatur Paragrafer 46-56 
  Sara Grundström 
 
Ordförande Digital signatur 
 Maria Broberg 
 
Justerande Digital signatur 
  Pia Sjöberg (S) Alexandra Wermelin (C) 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2024-06-24  Paragraf 46-56 
 
Datum för anslagets uppsättande 2024-06-25 Anslaget tas ner 2024-07-17 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift  
 Sara Grundström 

2

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: a
1c

2d
1b

f-b
63

d-
48

f8
-a

18
b-

e4
6a

bf
49

51
2f



  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-06-24   

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

§ 46  
 
Godkännande av kallelsen 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage tid 
och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de ärenden 
som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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§ 47  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av två justerare, tillika rösträknare 
4 Tid för justering 
5 Godkännande av kallelsen 
6 Fastställande av ärendelistan 
7 Allmänhetens frågestund 
8 Ordförandena informerar 
9 Meddelanden 
10 Inkomna medborgarförslag och motioner 
11 Lokalförsörjningsplan 2023-2034, dnr 2024/204 
12 VA-årsredovisning 2023, dnr 2024/300 
13 Aktieägartillskott till Inlandsbanan, dnr 2024/304 
14 Flaggpolicy för Sorsele kommun, dnr 2024/326 
15 Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026, dnr 2022/491 
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§ 48  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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§ 49  
 
Ordförandena informerar 
 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (V), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
 Nya riktlinjer har tagits fram för att uppvakta de som varit anställda hos 

kommunen i 25 år. Uppvaktningen sker via en gemensam lunch 
tillsammans med kommunstyrelsens ordförande. I år åt vi på hotellet och 
var mycket trevligt och uppskattat. Det var sex personer som var med – 
Ros-Marie Holmgren, Ulrika Stenlund, Inga-Lill Forsgren, Kristina 
Olofsson-Öhman, Laila Backman och Susanne Lundmark. Ytterligare 
justering av riktlinjerna behöver göras framöver för att få detta ännu bättre 
och att ingen glöms av. 

 Haft dialogmöte med Svenskt Näringsliv. Tyvärr tappar vi i rankingen. 
Under våra bästa år var vi på 32:a plats i Sverige. Nu har vi gått ner i 
rankingen under ett antal år. Vi måste jobba stenhårt med näringslivet för 
att få tillbaka förtroendet helt enkelt. Det är helheten vi tappar i, bland annat 
politikers attityder. Här få vi jobba på med bland annat fler företagsbesök 
för att träffa våra företag. Våra företag är de som anställer företag och 
därför viktigt att vi ligger bra till i denna ranking. 

 Haft ett dialogmöte med Inlandsbanan om framtida kollektivtrafik längs 
banan, för att se om det skulle gå att få i gång persontrafik inför nästa 
avtalsperiod. Det som är tydligt att man måste höja hasigheten och få till 
fler avgångar för att kunna konkurrera med buss. Kan ge bra möjlighet till 
arbetspendling till Arvidsjaur och Storuman. 

 Budgetberedningen har haft sitt sista möte. Det ligger två förslag, ett från 
Socialdemokraterna och Vänstern samt ett från Centerpartiet och 
Moderaterna. Ska beslutas i september. Från tjänstemannahåll har man fått 
möjlighet att kommentera det förslag som ligger. 

 Vi har överklagat Förvaltningsrättens dom angående säkerhetsskyddslagen, 
och vi hoppas på prövningstillstånd i nästa instans. Vi tycker fortfarande att 
vi inte bedriver säkerhetsskyddskänslig verksamhet. Sedan tycker vi att 
sanktionsavgiften är alldeles för högt i förhållande till antalet invånare. 
Sanktionsavgiften är sänkt till 1,25 miljoner vilket känns orimligt, men 
ändå är det 520 kronor per invånare. Det motsvarar en halv miljard i 
Stockholm.  

 Det här är mitt sista fullmäktige som jag står och rapporterar som 
ordförande. Vill önska er alla en riktigt trevlig sommar. 
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Alexandra Wermelin (C), ordförande valnämnden, informerar bland annat 
om; 
 Vill ta tillfället i akt att lämna lite information om det EU-val som är 

genomfört den 9 juni. Det som är nytt är att Sorsele numer är ett valdistrikt, 
från att ha varit två (Gargnäs och Sorsele). Valdistriktet heter Sorsele 
valdistrikt. Vi har haft som mål att öka valdeltagandet, och det gjorde vi, 
vilket är mycket glädjande. Valdeltagandet var nu 47,07 % vilket är en 
ökning med 2,76 %. Slutligen vill jag tacka valnämnden för ett fint 
samarbete och tack till våra tjänstepersoner för bra arbete. 
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§ 50  
 
Meddelanden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
 Samhällsbyggnadsnämnden 2024-05-27 § 34 – Godkänner tertialrapport. 
 Delårsrapport tertial 1 2024 – Godkänd av kommunstyrelsen 2024-06-11 

§ 84. 
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§ 51  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner inlämnat medborgarförslag och överlämnar det till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 32 får ledamöter i 
kommunfullmäktige väcka ärenden genom en motion. Den som är folkbokförd 
i kommunen får enligt § 33 i arbetsordningen väcka ärenden i fullmäktige 
genom ett medborgarförslag. 
 
Till dagens sammanträde har inga motioner inkommit. Följande 
medborgarförslag har inkommit; 
Staket bakom Älvglimten, dnr 2024/315-293. Det finns en stor bakgård bakom 
Älvglimten, ett demensboende, som inte kan användas på grund av att det inte 
är inhägnat. Finns en smalare passage där man kan sätta upp ett stängsel, så att 
våra boende kan få gå ut alldeles själva. I stället för att sitta inlåsta med 
möjlighet att bara komma ut om personalen kan hjälpa dem. Vi behöver ett 
stängsel för mer frihet. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Ordförande - Godkänner inlämnat medborgarförslag och överlämnar det till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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§ 52 Dnr 2024/204-210 
 
Lokalförsörjningsplan 2023-2034 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Fastställer lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Lokalförsörjningsplan 2024–2034 
Sorsele kommuns lokalförsörjningsplan 2024–2034 redogör för kommunens 
lokalbehov och anger inriktningen för investeringar i verksamhetslokaler under 
en tioårsperiod. Planen beskriver också vilka lokaler som i dagsläget finns i 
kommunens fastighetsbestånd men inte nyttjas av någon verksamhet eller är på 
annat sätt uthyrd. Detta finns sammanställt i en lokalbank. Kommunens 
lokalgrupp samt underliggande arbetsgrupper bestående av representanter från 
olika verksamheter har till uppgift att tillsammans med verksamheter hitta 
optimala lösningar för nyttjandet. Allt för att minska outnyttjade lokaler. 
 
Status utredning särskilda boenden och seniorboende 
De olika boendena har besökts, och där har det bland annat dokumenterats 
skick på fastigheterna, kostnader relaterade till respektive fastighet samt vad de 
lämpar sig till för användningsområden med mera. 
 
Sammandrag och status och analys av lokaler i lokalbanken 
Nuvarande läge och olika alternativ för vidare hantering av olika lokaler i 
lokalbanken redovisades. Lokalerna i fråga är Lärarbostaden, Älvbrinken, 
vakanta byggnader i Solhem, Folktandvården samt stenskolan i Gargnäs. 
 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 97 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 87 
Fastighetschefens tjänsteutlåtande om lokalförsörjningsplan 
Förslag lokalförsörjningsplan 2024–2034 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att fastställa lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele 
kommun. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Kommunchef, teknisk chef, lokalutredningsgruppen 
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§ 53 Dnr 2024/300-042 
 
VA-årsredovisning 2023 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med ekonomienheten upprättat bokslut 
för VA-verksamheten 2023. 
 
Bokslutet visar kortfattat och i sammandrag 2023 års verksamheter samt dess 
resultat. Bokslutet visar även hur väl verksamheten lyckats nå uppställda mål. 
Driftsredovisningen visar ett underskott om 425 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 95 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 81 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Förslag VA-årsredovisning 2023 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Hemsidan 
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§ 54 Dnr 2024/304-106 
 
Aktieägartillskott till Inlandsbanan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar begäran om aktieägartillskott till Inlandsbanan AB. Totalt begärt 
belopp från Sorsele är 1 288 000 kronor. Sorsele kommun har inga avvikande 
synpunkter när det gäller fondemission. 
 
Ärendebeskrivning 
Inlandsbanan AB:s styrelse begär ett ovillkorat aktieägartillskott på 30 miljoner 
kronor av ägarkommunerna. Med ett ovillkorat aktieägartillskott menas att det 
lämnas kapital utan att sätta upp något villkor gentemot övriga aktieägare om 
att få pengarna tillbaka. Därför ses det som ett definitivt och bestående tillskott 
till aktiebolaget. Sorsele kommuns del är 1 288 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 85 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 59 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 
E-postmeddelande – Fondemission 
Ekonomichefs tjänsteutlåtande 2022-04-26 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja begäran om aktieägartillskott till Inlandsbanan AB. 
Totalt begärt belopp från Sorsele är 1 288 000 kronor. Sorsele kommun har 
inga avvikande synpunkter när det gäller fondemission. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Ekonomi, informatör, Inlandsbanan 
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§ 55 Dnr 2024/326-003 
 
Flaggpolicy för Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Antar upprättat förslag till flaggpolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns flaggpolicy är senast antagen under 2021. Efter det har bland 
annat en ny officiell flaggdag tillkommit. Det är därför nödvändigt att 
flaggpolicyn revideras. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 87 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 86 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 
Flaggpolicy - revidering 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Antar upprättat förslag till flaggpolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Fastighet, GVA-enheten, brandmannakåren, hemsidan 
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§ 56 Dnr 2022/491-102 
 
Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner Isak Jonssons (S) uppsägning som ordinarie ledamot i 
kommunstyrelsen. 
Utser Alma Johansson (V) till ordinarie ledamot i kommunstyrelsen. 
Utser Isak Jonsson (S) till ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Ärendebeskrivning 
Det finns en överenskommelse mellan Socialdemokraterna och Västerpartiet 
om fördelningen av ordinarie ledamot och ersättare i kommunstyrelsen. Då 
Kjell Öjeryd (V) och Pia Sjöberg (S) byter uppdrag med varandra från och med 
1 september, så ska även en ordinarie ledamot och en ersättare mellan (V) och 
(S) byta uppdrag. I dagsläget har (V) tre ledamöter och fyra ersättare, (S) har 
fyra ledamöter och tre ersättare. En ledamot från (S) ska utses som ersättare 
och en ersättare från (V) ska utses som ledamot. 
 
Isak Jonsson (S) har därför sagt upp sin plats som ordinarie ledamot. 
 
Beslutsunderlag 
Sammanställning ledamöter och ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen genom Inger Stenlund (V): Föreslår att Alma Johansson (V) 
utses som ordinarie ledamot och Isak Jonsson (S) utses till ersättare i 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Samtliga valda, FMS, pärm, löner 
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Kommunfullmäktige sammanträdesprotokoll 
2024-06-24 


 
Plats och tid Kulturhuset, måndag 2024-06-24, klockan 18:00 – 18.23 
 
 
Beslutande Kjell Öjeryd, Vänsterpartiet 
 Pia Sjöberg, Socialdemokraterna 
 Magnus Norlund, Moderaterna 
 Maria Broberg, ordförande, Vänsterpartiet 
 Ulrik Thureson, Socialdemokraterna 
 Oscar Öjeryd, Vänsterpartiet 
 Katarina Lövgren, Socialdemokraterna 
 Inger Stenlund, Vänsterpartiet 
 Lilian Holloway, 1:a v ordf, Moderaterna 
 Marita Westlund, Vänsterpartiet 
 Erika F Hedman, Socialdemokraterna 
 Marcus Arvidsson, Centerpartiet 
 Bengt Abrahamsson, Vänsterpartiet 
 Jan Lövgren, Socialdemokraterna 
 Robin Fransson, Vänsterpartiet 
 Lennart Sjöberg, Vänsterpartiet 
 Bo Brydsten, 2:a v ordf, Socialdemokraterna 
  
Tjänstgörande ersättare Alexandra Wermelin, Centerpartiet, tjänstgör för Kristina Axelsson 
 Ann-Marie Fjällström, Socialdemokraterna, tjänstgör för Matz Jonsson 
 Mathias Mattsson, Socialdemokraterna, tjänstgör för Petra Holmlund 
  
 
 
Övriga deltagare Jan Ask, tillförordnad kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Melker Holmberg, nämndsekreterare 
 
Utses att justera Pia Sjöberg (S) och Alexandra Wermelin (C) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 


återfinns på sista sidan. 
 
Sekreterare Digital signatur Paragrafer 46-56 
  Sara Grundström 
 
Ordförande Digital signatur 
 Maria Broberg 
 
Justerande Digital signatur 
  Pia Sjöberg (S) Alexandra Wermelin (C) 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2024-06-24  Paragraf 46-56 
 
Datum för anslagets uppsättande 2024-06-25 Anslaget tas ner 2024-07-17 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift  
 Sara Grundström 
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§ 46  
 
Godkännande av kallelsen 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Kallelseförfarandet godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 11, ska ordföranden tillkännage tid 
och plats för varje sammanträde med fullmäktige och uppgifter om de ärenden 
som ska behandlas. Fullmäktiges sammanträden ska tillkännages på 
kommunens digitala anslagstavla minst en vecka före sammanträdesdagen.  
 
Varje ledamot och ersättare ska kallas till sammanträde minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kallelsen ska innehålla uppgift om tid och plats för 
sammanträdet och om de ärenden som ska behandlas. Kallelsen skickas via e-
post, om inte skäl talar däremot. Tillkännagivande av sammanträdet ska även 
ske, där kommunfullmäktige inför varje mandatperiod har beslutat om. 
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§ 47  
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av två justerare, tillika rösträknare 
4 Tid för justering 
5 Godkännande av kallelsen 
6 Fastställande av ärendelistan 
7 Allmänhetens frågestund 
8 Ordförandena informerar 
9 Meddelanden 
10 Inkomna medborgarförslag och motioner 
11 Lokalförsörjningsplan 2023-2034, dnr 2024/204 
12 VA-årsredovisning 2023, dnr 2024/300 
13 Aktieägartillskott till Inlandsbanan, dnr 2024/304 
14 Flaggpolicy för Sorsele kommun, dnr 2024/326 
15 Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026, dnr 2022/491 
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§ 48  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Till dagens sammanträde har inga frågor inkommit till allmänhetens 
frågestund. 
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§ 49  
 
Ordförandena informerar 
 
Enligt 31 § kommunfullmäktiges arbetsordning ska respektive nämnds- och 
utskottsordförande, inom ramen för vad sekretesslagen medger, informera om 
pågående verksamhet. Frågor får inte ställas, med anledning av lämnad 
information, under pågående sammanträde. 
 
Kjell Öjeryd (V), kommunstyrelsen, informerar bland annat om; 
 Nya riktlinjer har tagits fram för att uppvakta de som varit anställda hos 


kommunen i 25 år. Uppvaktningen sker via en gemensam lunch 
tillsammans med kommunstyrelsens ordförande. I år åt vi på hotellet och 
var mycket trevligt och uppskattat. Det var sex personer som var med – 
Ros-Marie Holmgren, Ulrika Stenlund, Inga-Lill Forsgren, Kristina 
Olofsson-Öhman, Laila Backman och Susanne Lundmark. Ytterligare 
justering av riktlinjerna behöver göras framöver för att få detta ännu bättre 
och att ingen glöms av. 


 Haft dialogmöte med Svenskt Näringsliv. Tyvärr tappar vi i rankingen. 
Under våra bästa år var vi på 32:a plats i Sverige. Nu har vi gått ner i 
rankingen under ett antal år. Vi måste jobba stenhårt med näringslivet för 
att få tillbaka förtroendet helt enkelt. Det är helheten vi tappar i, bland annat 
politikers attityder. Här få vi jobba på med bland annat fler företagsbesök 
för att träffa våra företag. Våra företag är de som anställer företag och 
därför viktigt att vi ligger bra till i denna ranking. 


 Haft ett dialogmöte med Inlandsbanan om framtida kollektivtrafik längs 
banan, för att se om det skulle gå att få i gång persontrafik inför nästa 
avtalsperiod. Det som är tydligt att man måste höja hasigheten och få till 
fler avgångar för att kunna konkurrera med buss. Kan ge bra möjlighet till 
arbetspendling till Arvidsjaur och Storuman. 


 Budgetberedningen har haft sitt sista möte. Det ligger två förslag, ett från 
Socialdemokraterna och Vänstern samt ett från Centerpartiet och 
Moderaterna. Ska beslutas i september. Från tjänstemannahåll har man fått 
möjlighet att kommentera det förslag som ligger. 


 Vi har överklagat Förvaltningsrättens dom angående säkerhetsskyddslagen, 
och vi hoppas på prövningstillstånd i nästa instans. Vi tycker fortfarande att 
vi inte bedriver säkerhetsskyddskänslig verksamhet. Sedan tycker vi att 
sanktionsavgiften är alldeles för högt i förhållande till antalet invånare. 
Sanktionsavgiften är sänkt till 1,25 miljoner vilket känns orimligt, men 
ändå är det 520 kronor per invånare. Det motsvarar en halv miljard i 
Stockholm.  


 Det här är mitt sista fullmäktige som jag står och rapporterar som 
ordförande. Vill önska er alla en riktigt trevlig sommar. 
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Alexandra Wermelin (C), ordförande valnämnden, informerar bland annat 
om; 
 Vill ta tillfället i akt att lämna lite information om det EU-val som är 


genomfört den 9 juni. Det som är nytt är att Sorsele numer är ett valdistrikt, 
från att ha varit två (Gargnäs och Sorsele). Valdistriktet heter Sorsele 
valdistrikt. Vi har haft som mål att öka valdeltagandet, och det gjorde vi, 
vilket är mycket glädjande. Valdeltagandet var nu 47,07 % vilket är en 
ökning med 2,76 %. Slutligen vill jag tacka valnämnden för ett fint 
samarbete och tack till våra tjänstepersoner för bra arbete. 
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§ 50  
 
Meddelanden 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
 Samhällsbyggnadsnämnden 2024-05-27 § 34 – Godkänner tertialrapport. 
 Delårsrapport tertial 1 2024 – Godkänd av kommunstyrelsen 2024-06-11 


§ 84. 
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§ 51  
 
Inkomna medborgarförslag och motioner 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner inlämnat medborgarförslag och överlämnar det till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning § 32 får ledamöter i 
kommunfullmäktige väcka ärenden genom en motion. Den som är folkbokförd 
i kommunen får enligt § 33 i arbetsordningen väcka ärenden i fullmäktige 
genom ett medborgarförslag. 
 
Till dagens sammanträde har inga motioner inkommit. Följande 
medborgarförslag har inkommit; 
Staket bakom Älvglimten, dnr 2024/315-293. Det finns en stor bakgård bakom 
Älvglimten, ett demensboende, som inte kan användas på grund av att det inte 
är inhägnat. Finns en smalare passage där man kan sätta upp ett stängsel, så att 
våra boende kan få gå ut alldeles själva. I stället för att sitta inlåsta med 
möjlighet att bara komma ut om personalen kan hjälpa dem. Vi behöver ett 
stängsel för mer frihet. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Ordförande - Godkänner inlämnat medborgarförslag och överlämnar det till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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§ 52 Dnr 2024/204-210 
 
Lokalförsörjningsplan 2023-2034 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Fastställer lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Lokalförsörjningsplan 2024–2034 
Sorsele kommuns lokalförsörjningsplan 2024–2034 redogör för kommunens 
lokalbehov och anger inriktningen för investeringar i verksamhetslokaler under 
en tioårsperiod. Planen beskriver också vilka lokaler som i dagsläget finns i 
kommunens fastighetsbestånd men inte nyttjas av någon verksamhet eller är på 
annat sätt uthyrd. Detta finns sammanställt i en lokalbank. Kommunens 
lokalgrupp samt underliggande arbetsgrupper bestående av representanter från 
olika verksamheter har till uppgift att tillsammans med verksamheter hitta 
optimala lösningar för nyttjandet. Allt för att minska outnyttjade lokaler. 
 
Status utredning särskilda boenden och seniorboende 
De olika boendena har besökts, och där har det bland annat dokumenterats 
skick på fastigheterna, kostnader relaterade till respektive fastighet samt vad de 
lämpar sig till för användningsområden med mera. 
 
Sammandrag och status och analys av lokaler i lokalbanken 
Nuvarande läge och olika alternativ för vidare hantering av olika lokaler i 
lokalbanken redovisades. Lokalerna i fråga är Lärarbostaden, Älvbrinken, 
vakanta byggnader i Solhem, Folktandvården samt stenskolan i Gargnäs. 
 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 97 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 87 
Fastighetschefens tjänsteutlåtande om lokalförsörjningsplan 
Förslag lokalförsörjningsplan 2024–2034 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Att fastställa lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele 
kommun. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Kommunchef, teknisk chef, lokalutredningsgruppen 


10







  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Datum  
 
Kommunfullmäktige 2024-06-24   


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och  Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


§ 53 Dnr 2024/300-042 
 
VA-årsredovisning 2023 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med ekonomienheten upprättat bokslut 
för VA-verksamheten 2023. 
 
Bokslutet visar kortfattat och i sammandrag 2023 års verksamheter samt dess 
resultat. Bokslutet visar även hur väl verksamheten lyckats nå uppställda mål. 
Driftsredovisningen visar ett underskott om 425 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 95 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 81 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Förslag VA-årsredovisning 2023 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Godkänna redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Hemsidan 
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§ 54 Dnr 2024/304-106 
 
Aktieägartillskott till Inlandsbanan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Beviljar begäran om aktieägartillskott till Inlandsbanan AB. Totalt begärt 
belopp från Sorsele är 1 288 000 kronor. Sorsele kommun har inga avvikande 
synpunkter när det gäller fondemission. 
 
Ärendebeskrivning 
Inlandsbanan AB:s styrelse begär ett ovillkorat aktieägartillskott på 30 miljoner 
kronor av ägarkommunerna. Med ett ovillkorat aktieägartillskott menas att det 
lämnas kapital utan att sätta upp något villkor gentemot övriga aktieägare om 
att få pengarna tillbaka. Därför ses det som ett definitivt och bestående tillskott 
till aktiebolaget. Sorsele kommuns del är 1 288 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 85 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 59 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 
E-postmeddelande – Fondemission 
Ekonomichefs tjänsteutlåtande 2022-04-26 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Bevilja begäran om aktieägartillskott till Inlandsbanan AB. 
Totalt begärt belopp från Sorsele är 1 288 000 kronor. Sorsele kommun har 
inga avvikande synpunkter när det gäller fondemission. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Ekonomi, informatör, Inlandsbanan 
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§ 55 Dnr 2024/326-003 
 
Flaggpolicy för Sorsele kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Antar upprättat förslag till flaggpolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns flaggpolicy är senast antagen under 2021. Efter det har bland 
annat en ny officiell flaggdag tillkommit. Det är därför nödvändigt att 
flaggpolicyn revideras. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2024-06-11 § 87 
Allmänna utskottet 2024-05-28 § 86 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 
Flaggpolicy - revidering 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen - Antar upprättat förslag till flaggpolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Fastighet, GVA-enheten, brandmannakåren, hemsidan 
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§ 56 Dnr 2022/491-102 
 
Fyllnadsval mandatperioden 2022-2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
Godkänner Isak Jonssons (S) uppsägning som ordinarie ledamot i 
kommunstyrelsen. 
Utser Alma Johansson (V) till ordinarie ledamot i kommunstyrelsen. 
Utser Isak Jonsson (S) till ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Ärendebeskrivning 
Det finns en överenskommelse mellan Socialdemokraterna och Västerpartiet 
om fördelningen av ordinarie ledamot och ersättare i kommunstyrelsen. Då 
Kjell Öjeryd (V) och Pia Sjöberg (S) byter uppdrag med varandra från och med 
1 september, så ska även en ordinarie ledamot och en ersättare mellan (V) och 
(S) byta uppdrag. I dagsläget har (V) tre ledamöter och fyra ersättare, (S) har 
fyra ledamöter och tre ersättare. En ledamot från (S) ska utses som ersättare 
och en ersättare från (V) ska utses som ledamot. 
 
Isak Jonsson (S) har därför sagt upp sin plats som ordinarie ledamot. 
 
Beslutsunderlag 
Sammanställning ledamöter och ersättare i kommunstyrelsen. 
 
Förslag till beslut 
Valberedningen genom Inger Stenlund (V): Föreslår att Alma Johansson (V) 
utses som ordinarie ledamot och Isak Jonsson (S) utses till ersättare i 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir 
Kommunfullmäktige beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Samtliga valda, FMS, pärm, löner 
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